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Abstract (en)
The burner consists of a central gas feed channel, surrounded by a concentric air feed channel. A nozzle (7) has its front surface facing towards
the interior of a furnace. The nozzle has two sets of orifices (10) in concentric rings of different diameters (D1,D2), one for gas and one for air. Both
orifices are linked to the respective feed channels. The gas feed orifices lie concentrically with the axis (X) of the nozzle. The air feed orifices are in
a spiral line to create a swirling flow and create a depression which draws the gas through the nozzle. The diameters of the two rings of orifices are
in a ratio of 0.45-0.5 : 1. The face of the nozzle has a recessed section (14) which contains the two rings of orifices and is connected to its main front
face (13) by a conical surface (15) at an angle of 20-40 deg., preferably 30 deg.

Abstract (fr)
L'invention concerne un brûleur à gaz, notamment pour fours de réchauffage de produits sidérurgiques, comportant un canal central (3)
d'alimentation en gaz combustible, un canal annulaire 4 d'alimentation en air, concentrique, et un nez de brûleur (7), inséré dans un logement (9),
cylindrique, ménagé dans le revêtement interne de la voûte du four. Le nez de brûleur comporte : une première série d'orifices (10) pour le passage
du gaz, disposés en cercle sur une couronne de diamètre moyen D1 et en communication avec le canal central (3), les orifices (10) pour le passage
du gaz étant coaxiaux à la direction axiale (X) du nez (7) du brûleur, une seconde série d'orifices (12) pour le passage d'air, disposés en cercle sur
une couronne de diamètre moyen D2 autour des orifices (10) de passage de gaz, et en communication avec le canal annulaire (4) d'alimentation
en air, les orifices (12) de passage d'air étant orientés en hélice pour créer un flux d'air tourbillonnant provoquant une dépression qui aspire le gaz.
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